
  
 
 

Announcement of the Royal Thai Embassy in Moscow 
No. 4/2560 

Revision of the Visa Exemption Scheme Regulation 
 

 In compliance with the new visa exemption regulation issued by the Ministry of 
Interior dated 26 May 2016, nationals of foreign countries who are entitled to a 30-days 
visa exemption (as appeared in the list below) are eligible to enter Thailand without visa 
through land border checkpoints not more than twice in a calendar year. The entry 
through all international airports will not be affected by this regulation.  
The implementation of this regulation has entered into force since 31 December 2016. 
 Nationals of the following countries/territory are entitled to a 30-days visa 
exemption: Australia, Austria, Belgium, Bahrain, Brunei, Canada, Czech Republic, 
Denmark, Estonia, Finland, France, Germany, Greece, Hong Kong, Hungary, Iceland, 
Indonesia, Ireland, Israel, Italy, Japan, Kuwait, Liechtenstein, Luxembourg, Malaysia, 
Monaco, The Netherlands, New Zealand, Norway, Oman, The Philippines, Poland, 
Portugal, Qatar, Singapore, Slovak, Slovenia, Spain, South Africa, Sweden, Switzerland, 
Turkey, United Arab Emirates, United Kingdom, and United States of America. 
 However, it is noted that the said regulation does not apply to Malaysian nationals. 
Neither does this regulation apply to the countries which have bilateral agreements on 
visa exemption with Thailand.  

 
         Announced on 3 March B.E. 2560 (2017) 

 
 
 

      (Mr. Kriangsak Kittichaisaree) 
      Ambassador 

 



 
 

Неофициальный перевод 
Объявление Посольства Королевства Таиланд в Москве 

№ 4/2560 
Пересмотр правил регулирования безвизового режима 

 
В соответствии с новыми правилами регулирования безвизового режима, 

выпущенными Министерством внутренних дел от 26 мая 2016 года, граждане 
стран, имеющие право на тридцатидневное безвизовое пребывание (указанные в 
списке ниже) могут въезжать в Таиланд без визы через сухопутные пограничные 
контрольно-пропускные пункты только два раза за один календарный год. 
Прибывающие через международные аэропорты не будут затронуты данным 
правилом. Реализация данного правила начнётся с 31 декабря 2016 года.  

Граждане следующих стран/территорий имеют право на тридцатидневное 
безвизовое пребывание: Австралии, Австрии, Бельгии, Бахрейна, Брунея, Канады, 
Чехии, Дании, Эстонии, Финляндии, Франции, Германии, Греции, Гонконга, 
Венгрии, Исландии, Индонезии, Ирландии, Израиля, Италии, Японии, Кувейта, 
Лихтенштейна, Люксембурга, Малайзии, Монако, Нидерландов, Новой Зеландии, 
Норвегии, Омана, Филиппин, Польши, Португалии, Катара, Сингапура, Словакии, 
Словении, Испании, ЮАР, Швеции, Швейцарии, Турции, Объединенных Арабских 
Эмиратов, Соединенного Королевства, и Соединенные Штаты Америки. 

Однако ограничения, предусмотренные данным правилом, не 
распространяются на граждан Малайзии. Также это правило не распространяется 
на страны, которые имеют двусторонние Соглашения с Таиландом об условиях 
отказа от визовых формальностей при взаимных поездках. 

 
 

Объявлено 3 марта 2017 г. 
 

/Подпись/ 
 

(Е.П. Г-н Криангсак Киттичайсари) 
Посол 

 


